
14/2010. Készült:  2 példányban
…… példány

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének  2010. november 30-án 1500 órai kezdettel megtartott ülésének

a.) jegyzőkönyve
b.) 108-109/2010.(XI.30.) kt. határozata

Napirend:

1.) Közbeszerzési bizottság létrehozása.
2.) Védőnői álláshely meghirdetése

Mérk, 2010. december 1.

Müller Istvánné
polgármester
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Készült:  Mérk Nagyközség Képviselő-testületének  2010. november 30-án 1500 órai kezdettel megtartott 
ülésén.

Az ülés helye:  Községháza Mérk

Jelen vannak:  Müller  Istvánné polgármester
Aradi Ferenc, Haga Dezső, Jónás Ferenc, Magyarics Anita,
Reszlerné Pásztor Andrea, Szabó Konrád Sándor képviselők

Török László jegyző

Bauman Ferencné CKÖ elnöke

Müller Istvánné polgármester asszony köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel 
mindenki jelen van. 

Javaslatot tesz az alábbi napirend megtárgyalására , és jegyzőkönyv hitelesítőnek javasolja Aradi Ferenc és Haga 
Dezső képviselőket.

1.) Közbeszerzési bizottság létrehozása.
2.)Védőnői álláshely meghirdetése

Ezt követően a képviselő-testület  7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül a javasolt napirend megtárgyalását, és 
jegyzőkönyv hitelesítőnek  Aradi Ferenc és Haga Dezső képviselőket elfogadta.

Tárgy /  1. stp./   Közbeszerzési bizottság létrehozása.

Török László jegyző  ismerteti a közbeszerzési eljárással kapcsolatos tenni valókat. 

Tájékoztatja a testületet, hogy a korábbi ciklusban létrehozott közbeszerzési bizottság mandátuma lejárt. 

Három fős közbeszerzési bizottságot javasol létrehozni , akik közreműködnek a közbeszerzési eljárásban.
 A bizottságot célszerű úgy megválasztani, hogy tagjainak legyen rálátása a közbeszerzésre.  December 3-án lesz 
a tanulói laptop pályázat  boríték bontása, fontos, hogy ott már működjön közre a megválasztott bizottság.

Szabó Konrád Sándor képviselő, aki már korábban is volt közbeszerzési bizottság tagja elmondja, hogy nem a 
bizottság dönt, elsődleges feladat , hogy ellenőrizniük kell, hogy a pályázat megfelel e a kiírásnak. Ezt követően 
egy összesített listán terjeszti be a pályázatokat a  képviselő-testületnek döntésre.

Reszlerné Pásztor Andrea elmondja, hogy a pályázatok úgy vannak kiírva, hogy meg van határozva mit kell 
minimum szinten tartalmaznia.

Török László jegyző javasolja a bizottságba Müller Istvánné polgármester asszonyt,  Szabó Konrád Sándor és 
Jónás Ferenc képviselőket.

Ezt követően a képviselő-testület  7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot hozta :
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Mérk Nagyközség Képviselő-testületének 

107/2010.(XI,30.) kt. határozata

A közbeszerzési bizottság megválasztásáról.

A Képviselő-testület !

A    közbeszerezési eljárásban közreműködő bíráló bizottság tagjainak 
megválasztásáról

A Képviselő-testület !

A közbeszerzési bizottságot létrehozza , tagjai: 

Müller Istvánné  polgármester
Szabó Konrád Sándor pénzügyi biz. elnöke
Jónás Ferenc képviselő

Tárgy / 2. tsp./  Védőnői álláshely meghirdetése

Török László jegyző elmondja, hogy a védőnőnk már nyugdíjas, a védőnői feladatokat nyugdíj mellett végzi.
Nevezett bejelentette, hogy  2011. január 1-jétől tevékenységét befejezi,   ezért az álláshelye megüresedik , így 
pályázatot kell kiírni annak betöltésére.
Ismertette  az  álláshely kiírását,  amelyet  2011.január  15-től  lehetne  betölteni.   Az álláshely kiírás  tervezet  a 
jegyzőkönyvhöz csatolva.

Aradi Ferenc képviselő javasolja, hogy vegyük ki belőle , hogy csak magyar állampolgár pályázhat , adjuk meg a 
lehetőségét annak, hogy  esetleg a romániai szomszédos településekről is érkezhetnek pályázatok.

Müller Istvánné polgármester asszony a felvetésre reagált azzal, hogy úgy  legyen megfogalmazva a pályázati 
kiírás, hogy a magyar állampolgárság  előnyt jelentsen.

Reszlerné Pásztor Andrea képviselő javasolja, hogy legyen benne gépjármű vezetői engedély megléte.

Rövid beszélgetést követően a képviselő-testület  7 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül az alábbi határozatot 
hozta :

Mérk Nagyközség Képviselő-testületének 

109/2010.(XI.30.) kt. határozata

A védőnői álláshely meghirdetéséről.

A képviselő-testület !

A közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi XXXIII. törvény 20/A §-a alapján pályázatot hirdet védőnői 
munkakör betöltésére.

A közalkalmazotti jogviszony időtartama: határozatlan idejű közalkalmazotti jogviszony.

A foglalkoztatás jellege: teljes munkaidő.

A munkavégzés helye: Szabolcs-Szatmár-Bereg megye, 4352 Mérk Hunyadi u. 80.
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A  munkakörbe  tartozó,  illetve  a  vezetői  megbízással  járó  lényeges  feladatok  a  49/2004.  (V.24.)  ESZCSM 
rendeltben foglaltaknak megfelelően illetmény és juttatások: az illetmény megállapítására és a juttatásokra a 
közalkalmazottak jogállásáról szóló 1992. évi törvény rendelkezései az irányadóak.

Pályázat feltétele: főiskola,  büntetlen előélet

A pályázat elbírálásánál előnyt jelent: magyar állampolgárság ,  szakmai gyakorlat, számítógép felhasználói 
szintű kezelése és B kategóriás jogosítvány.

A  pályázat  részeként  benyújtandó  iratok,  igazolások:  diplomamásolat,  szakmai  önéletrajz,  30  napnál  nem 
régebbi erkölcsi bizonyítvány.

A munkakör betölthetőségének időpontja: a munkakör 2011. február 01. illetve a pályázatok elbírálását követően 
azonnal betölthető.

A pályázat benyújtásának határideje: a Kormányzati portálon  való megjelenéstől számított  15 nap.

A pályázati kiírással kapcsolatban  információt Müller Istvánné polgármester  nyújt, a 06/44-554-000,  
06/ 44-554-054 telefonszámon.

A pályázat benyújtásának módja: postai úton, a pályázatnak a Mérk Nagyközség Önkormányzat címére történő 
megküldésével (4352 Mérk Hunyadi u. 45.)
Kérjük a borítékon feltüntetni :  védőnői pályázat 

A pályázat elbírálásának határideje: 2011.01.18.

Felelős:  Polgármester 

A tárgysorozati pontok megtárgyalása után  Török László jegyző ismertette a Magyar Vöröskereszt Mátészalkai 
Területi Szervezetének kérelmét. A kérelem csatolva a jegyzőkönyvhöz.

A kérelemmel kapcsolatosan Müller Istvánné polgármester  asszony elmondja, hogy a vörös iszap károsultjainak 
segítésénél   mind Kolontár,  mind Devecser  települést  támogattuk  .   Azt  most  fontosabbnak tartja  ,  mint  a 
Vöröskeresztet támogatni . Jó volna megtudni , hogy a Vöröskereszt segítséget  tárgyiasult formában  elfogad 
vagy sem. 

Aradi  Ferenc  képviselő  megalázónak  tartja  a  kéregetést,  meg  van  a  költségvetése  a  Vöröskeresztnek  , 
gazdálkodjanak abból.

Jónás Ferenc képviselő javasolja, hogy a következő évben hozzunk létre egy alapot és ameddig abból tart, addig 
adjunk abból ilyen jellegű támogatásokat.

Müller Istvánné polgármester asszony az elhangzottakat  összefoglalta,  és javasolja,  hogy a következő ülésen 
térjünk vissza a kérelemre. A bejelentést a jelenlévők egyhangúlag tudomásul vették.

Ezt követően tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a mérki  Lila Akác  Nyugdíjas Klub   december 3-ára szeretné 
elkérni az önkormányzat mikrobuszát ,  Nyíregyházán tartandó karácsonyi ünnepségre szeretnének elutazni.

Szabó Konrád Sándor képviselő, református lelkész egy fűtött helyiséget  ( alapfűtéssel )  kér a volt református 
iskolában vasárnaponként  1030-1130-ig istentiszteletre. 

A jelenlévők a Nyugdíjas Klub és a Református Egyház kérését beleegyezőleg tudomásul vették. 

Müller Istvánné polgármester asszony elmondja, hogy a Könyvtárnál nagyon magas a fűtés számla, téli szünetet 
kellene tartani, csak annyit fűteni ,  hogy a rendszer   el ne fagyjon.

Szabó Konrád Sándor képviselő elmondja, hogy az ajtók körül süvít a levegő, viszi ki a meleget. Érdemes lenne 
napkollektorba, napelemben gondolkodni, erre vannak jó pályázatok.
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Jónás Ferenc képviselő elmondja, hogy egy ilyen beruházás  csak  80-90 %-os hatásfoknál  térül meg. 

Müller  Istvánné  polgármester  asszony  reagált,  elmondja,  hogy az  egészségügyben  van  pályázati  lehetőség 
fűtéstechnológia váltásra  és ablakcserére. Kihangsúlyozza ha mi megvesszük és kicseréljük a gázkazánt vegyes 
tüzelésűre, akkor olcsóbb lesz a fűtés , akár egy év alatt is megtérülhet a beruházás költsége.
Majd  szólt  arról  is,  hogy a  napokban  érkezett  szélkerekes  közvilágítási   lámpatestekről  ajánlat.   (  Ajánlat 
csatolva a jegyzőkönyvhöz ) 

Haga Dezső képviselő elmondja, hogy a  Könyvtárnál  az épület belmagassága  és a szobák elrendezése miatt is 
drága a fűtés.

Müller Istvánné polgármester asszony  elmondja, hogy minden intézményünknél  havonta leolvasunk minden 
gáz- és villany órát, megnézzük mennyit fizetünk, és ahol ez kiugró ott gondolkodni kell valamilyen energia 
takarékosabb megoldáson. Ezt tervezi a telefonoknál is.  3-4 hónap után  takarékossági tervet kíván készíteni. 

Reszlerné  Pásztor  Andrea   és  Szabó  Konrád  Sándor   a  takarékossággal  kapcsolatosan  elmondja,  hogy  a 
mobilokról ne hívjunk vonalas számot. 

Müller  Istvánné  reagált  a  felvetésekre  ,  kihangsúlyozta,  hogy  sok-sok  ad-hoc  munka  van,  még  nem  tudta 
áttekinteni teljesen a tennivalókat.
Most  értesült  róla,  hogy   beázik  a  ravatalozó,  lekopott  az  ablakról  a  festés,  le  kell  festeni.  Szóltam  a 
műszakisnak,  hogy ragaszkodunk hozzá, hogy a fent felsoroltak ki legyenek  javítva a garancia és szavatossági 
időn belül. 
Ugyanezt erősítette meg Haga Dezső elmondja, hogy át kell nézni a ravatalozót, hogy a szavatossági időbe bele 
férjen a javítás.

Ezt követően  Müller Istvánné elmondja, hogy a közmeghallgatáson felmerült kérdések, problémák már részben 
megoldódtak.  Majd szólt arról, hogy a  Polgárőrség is megszervezhető , érdeklődött, tájékoztatnak bennünket, 
ha igényeljük.
A Rákóczi utcában a gödrök betömése megtörtént zúzott kővel, lehengerelve. Örülnek ennek is az ott lakók.
Ajánlatot kapott hideg aszfaltra is , de  ebben már az idén  nem gondolkodunk.
Tájékoztatta a jelenlévőket arról, hogy 2011-ben változhat a szemétszállítást végző cég , elképzelhető, hogy a 
NYÍR-FLOP-tól át kell menni a Megyei Hulladékkezelő Társuláshoz. Ehhez az szükséges, hogy felmondjuk a 
NYÍR-FLOP-pal a szerződésünket. 

Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy az iskola utcafronti csatornájának javítása megtörtént.  A szippantó javítása is 
folyamatban van, a napokban le lesz műszakiztatva.  

Végezetül  Müller  Istvánné  polgármester  asszony elmondja,  hogy eddig  még a  képviselők  közül  senki  sem 
reagált és adott  akár írásban, akár szóban javaslatot  a  2011. évi munkatervhez.
Ehhez  kapcsolódóan a jelenlévők felvetették,  hogy  tibori  táborról,  a  rendőrségről,  a  szociális  otthonról,  az 
ÁMK-ról, a védőnőtől  és a konyhánk tevékenységéről  szeretnének  tájékoztatást kapni, és ez jelenjen is meg az 
önkormányzat  2011 évi munkatervében.
  
Miután több hozzászólás,  vélemény nem hangzott  el,  Müller  Istvánné  polgármester  asszony megköszönve a 
megjelenést, az ülést 1605  bezárta.

k.m.f.

Müller Istvánné Török László
polgármester    jegyző

Aradi Ferenc Haga Dezső
jkv. hitelesítő jkv. hitelesítő
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